
Zápisnica z rokovania študentskej rady inštitútu rusistiky FF PU v Prešove konaného dňa 

10. 10. 2022 v Prešove 

 

 

Rokovanie študentskej rady inštitútu rusistiky FF PU v Prešove ( ďalej len „ ŠR IRU“) 

otvoril riaditeľ inštitútu rusistiky prof. PhDr. Ľubomír Guzi, PhD., ktorý v úvode všetkých 

privítal a konštatoval, že je prítomných 11 študentov ( viď prezenčná listina zo zasadnutia) 

inštitútu rusistiky. 

Prof. Guzi poznamenal, že bude potrebné v najbližšej dobe, ideálne v rozmedzí 2 

týždňov zvolať stretnutie všetkých študentov a pedagógov inštitútu rusistiky v aule 103. Ako 

ideálny deň bol navrhnutý štvrtok približne o 15 hodine. Zástupcov ŠR ISRU prof. Guzi 

poprosil, aby zabezpečili prítomnosť študentov na tomto stretnutí.  

Alexander Hričko sa pýtal, ako je to so zabezpečením výučby v súvislosti s energiami. 

Prof. Guzi informoval o tom, že výučba je garantovaná v takomto stave minimálne do konca 

tohto kalendárneho roka. Darina Tomishin a Serhii Fesun informovali, že nastali isté problémy 

pri zápise predmetov do MAIS- u. Prof. Guzi im odpovedal na všetky otázke spojené s týmto 

problémom. Prof. Guzi ďalej informoval o tom, že v tomto roku sa budú konať hospitácie na 

hodinách, bude sa očakávať spätná väzba a hodnotenie pedagógov zo strany študentov 

a rovnako bude kladený väčší dôraz na zapojenie študentov do tvorby študijných programov. 

Prof. Guzi ďalej informoval o tom, že je potrebné, aby všetci študenti inštitútu rusistiky 

dbali o budovanie značky inštitútu a spoločne kooperovali. Rovnako zaznema informácia 

o možnosti využitia programu Erazmus, najmä v Rige, Zadare, Prahe a v Pescare. 

Študenti sa pýtali, ako je to s vypísaním tém záverečných prác. Prof. Guzi informoval 

o tom, aký bude postup a rovnako, ako to bude so zverejnením otázok k štátnym skúškam 

v tomto akademickom roku. 

Posledným bodom rokovania bola organizácia večierku študentov (Вечеринка). 

Študenti sa vyjadrili, že majú záujem o túto udalosť. Prof. Guzi preto navrhol, aby bola zriadená 

pracovná skupina, ktorá bude mať na starosť organizáciu večierku v zložení: A. Hričko, D. 

Gazdič, M. Šenitka a B. Hajtingerová. Samozrejme sa ráta so zapojením čo najväčšieho počtu 

študentov do celkovej prípravy. V najbližšom období bude potrebné vybrať vhodný termín, 

začať s prípravou a kontaktovať pána J. Purdeša, ktorý ma na starosť študentskú jedáleň. Prof. 



Guzi zdôraznil, že je treba osobne kontaktovať študentov, aby na večierok prišli, aby sa tým 

zabezpečila čo najvyššia účasť z radu študentov. 

Rokovanie ukončil prof. Guzi 

.....Bc. A. Hričko.....               

  vypracoval         

 

 

Overil: prof. PhDr. Ľubomír Guzi, PhD. 

       …..................................................... 

          prof. PhDr. Ľubomír Guzi, PhD. 

          riaditeľ Inštitútu rusistiky FF PU 

 

V Prešove dňa 10. októbra 2022 

 


